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brak zdjęcia
Redukcja etatów, cięcia w wypłatach a może zamknięcie którejś ze szkół? Przed takimi dylematami stoi skoczowski
urząd. Już po uchwaleniu gminnego budżetu okazało się, że miasto otrzyma 400 tysięcy mniej subwencji oświatowej
niż zakładono. Co w tej sytuacji zamierzają zrobić władze miasta? Burmistrz Skoczowa Jerzy Malik twierdzi, że
trzeba szukać środków by pokryć budżetową dziurę.
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